
Fortegårdens beboerrepræsentation 
 

Referat af bestyrelsesmøde ma. d. 20.9.2021 

 

Til stede: Keld Nielsen (kass.), Orla Jensen (best. medl.) og Lena Damhoff 

(best. medl./sekretær) 

 

Fra DSI-mødet d. 15.9.2021 

Dele af p-pladser på Sletterhagevej er ikke OK efter div. arbejder i området.  

De udbedres. 

DSI har takket nej til opsætning af telemast(er) på Fortegårdens bygninger 

pga. risikoen for skadelige påvirkninger af nogle mennesker. 

Beboerrepræsentationens ældste arkiverede dokumenter – gamle referater 

mv. - er overdraget til Vejlby-Risskov Lokalhistoriske Arkiv, som befinder sig i 

Pavillonen ved Risskov Bibliotek.  

Her opbevares de med glæde og kan gennemses! 

 

Årsmødet den 29. september 2021  

Vi opdaterede den foreløbige dagsorden med indkomne forslag, rettede vores 

kladde til beretning for 2019-2021 til og fordelte de praktiske opgaver i 

forbindelse med årsmødet. 

 

Fra kassereren  

Indestående pr. 20.9.2021 er 160.347,90 kr. 

 

Møde ang. de otte ”nye” taglejl. i afd. 3 (Tirstrupvej 1-7) 

Keld er inviteret til og deltager i et møde d. 23.9.2021 med lejerne i de otte 

lejl. og DSI’s medlemmer i bygherreudvalget – Ole Maltesen, Helge Tindal, 

Henrik de Linde, Keld Jensen og Karin Short.  

Det er gulvene, der er et specielt omdrejningspunkt, da de giver nogle 

utilfredsstillende gener for beboerne. 

Formålet med mødet er at give en orientering om status for sagen, at finde 

muligheder for at undersøge gulvkonstruktionen til bunds samt at finde en 

løsning på problemerne. 

 

Til Fortegårdsnyt 

Oktober Invitation til debatmøde vedr. de grønne områder  

 

Evt. 

CuG (Inger Marie Grell) Fortegårdens beboerforening (Sven Poulsen) og 

beboerrepræsentation (Lena Ripa Damhoff) mødes og laver samlet et forslag til 

Datastuens årsmøde d. 15.10.2021 vedr. en del af stuens aktiviteter. 

 

Risskov, d 26.9.2021 

Lena Ripa Damhoff 


